

## 通告

### 沙田至中環綫項目－新國際郵件中心建造工程

為配合沙田至中環綫項目，現位於紅磡的國際郵件中心將遷往九龍灣宏展街的新國際郵件中心。新中心的興建工程和宏基街道路擴闊工程將於二零一一年七月陸續展開，為期約兩年。為配合道路擴闊工程，宏基街將會分階段實施臨時交通管理措施，屆時車輛和行人仍可使用宏基街。港鐵公司會密切監察承建商施工，確保工程對社區造成的影響減至最低。

因工程所引起之不便，敬請見諒。如有查詢，請致電港鐵工程熱綫 2993 3333，或 2993 3836 與助理公共關係經理－項目及物業溫永愛女士聯絡。

公共關係經理－工程項目及物業



李一凌

二零一一年七月十三日

13 July 2011

## Notice

### Shatin to Central Link Project – New International Mail Centre Construction Works

The existing International Mail Centre in Hung Hom will be relocated to Wang Chin Street, Kowloon Bay, for the implementation of the Shatin to Central Link project. The construction of the new International Mail Centre, together with the road widening works on Wang Kee Street, will be carried out for around two years, starting from July 2011. While temporary traffic management schemes will be implemented in stages on Wang Kee Street, vehicles and pedestrians can still access the street during the works period. The construction works will be closely monitored with a view to minimising the disturbance to the community.

We apologize for any inconvenience that may be caused by the works. Should you have any questions, please call MTR Projects Hotline at 2993 3333 or Ms Fiona Wan, Assistant Public Relations Manager – Projects & Property, at 2993 3836.

Yours sincerely



Floran Lee (Ms)

Public Relations Manager – Projects & Property